
Träff med nya medlemmar 31/10 2022 

 

Börje Granath hälsade alla nya medlemmar välkomna till vår förening och till mötet. Tyvärr var många i 

styrelsen sjuka, men de som var där presenterade sig och berättade om sina uppdrag.  

Valberedningens ordförande Ann Falk presenterade sig och hoppades att det fanns flera som ville vara 

med och arbeta för vår förening på olika sätt.  

Friskvårdsombudet Margaretha Östling berättade om våra olika friskvårdsaktiviteter.  

Alla bjöds på kaffe och en stor, härlig räkmacka samt kaka. 

 

 

 



 

 



 

 

 

 

 

 



 

Därefter presenterade sig alla nya medlemmar och berättade om vad de väntade sig av medlemskapet.  

 

De fyllde i enkäten och flera av dem vann en vacker azalea. 

 

 

 

Text och bilder Margaretha Östling 


